
   
 
 

 

  

Skolebestyrelsesmøde 180  
Mandag den 2/5 kl. 18.30 – 21.30 (Isenvad) 

 

Mandag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Marie Louise 

Onsdag 1/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

 
Afbud: Marie-Louise, Stella, Noah, Christian 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 18.30 - 
19.00 

Siden sidst  
- SFO og børnehave 
Isenvad:  
Fredag d. 29. april kom der en dejlig, bunke bøger til både børnehaven 
og SFO. Der er ved at blive etableret rum og indretning, så det bliver 
hyggeligt at læse de mange bøger. 
Ordningen med pensionistbesøgsvennerne genoptages efter to års 
pause. De skal hygge med børnene. 
Børnehaven genoptager samarbejdet med Musikskolen, så der kan 
komme en musikpædagog til glæde og inspiration. 
Affaldsindsamlingen blev afviklet i ugen op til påskeferien. Det foregik i 
silende regnvejr, men børnene var friske. 
 
Nordre: 
Der er afviklet OL. Det skulle være i et land, som få børn kendte. Det var 
spændende at finde ”et land”. Det var på blandede hold. Det gik super 
godt. 
Der laves ”afslutningsarrangementer” for de forskellige årgange i 
SFO´en. Disse arrangementer bliver afviklet frem mod sommerferien. 
 
Jørgen Erik og Alan er med i et projekt under KL-partnerskab. Der er 
fokus på fritidspædagogik.  
 
- Skole 
Isenvad:  
Der er gang i fagfordelingen. Det sker bl.a. i samarbejde med amr og tr. 
Der er tilflytning til distriktet, derfor kommer der flere børn på skolen. 
 
Nordre: 
Er midt i fagfordelingen. 
Der har været info-møde for børn og forældre for kommende 0. klasse. 
Rigtig god aften. Der bliver to klasser. 
I uge 14 var midtfløjen ved Vesterhavet i regn og blæst. 
Det er planen, at asfaltarbejdet går i gangen i uge 26, så skolegården og 
hjørnet ved P-pladsen er færdig til efter sommerferien. 
Der er afviklet et dejlig skolefest d. 7. april. 
Eksamen for 9. årgang er startet d. 2. maj. 
 
- SGU og specialområdet 
Der bliver en næsten fyldt 7.I-klassen i kommende skoleår. Kommende 
8.i og 9i er også fyldt op. 

 



   
 
 

 

  

Se under pkt.c vedr. specialområdet. 
 
- Forældregruppen 
(Fælles SB-møde 24/8 kl 17-19) 
 

2. 19.00 
– 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Der er har været elev-demokratidag. Der var tre værksteder: Skriv en 
tale, besøg borgmesteren på hans kontor samt uretfærdighedsrundbold. 
Det var en rigtig god dag og eleverne var gode. 

 

3. 19.10 
– 
19.25 

Status på Skolebestyrelsesvalg 
Forældre: Allan Lauritsen, Elsebeth Rosenkilde og Ole Christiansen er 
valgt ind. Marie-Louise Daugaard er suppleant 
Der var fredsvalg. 
Om to år er der valg igen. Skal der laves reklame for bestyrelsesvalget 
på en anden måde? 
Personale:  
Kate Nordahl og Jan Nielsen fra Nordre 
Der skal også laves en valghandling i Isenvad. 

 

4. 19.25 
– 
19.45 

Vedtage princip for digital undervisning lavet i MED IS+NO. 
Vedtaget af SB d. 2. maj 2022 
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5.  Kaffe 
 

 

  Deling i Isenvad og Nordre  

6. 20.00 
– 

21.25  

Isenvad 
 

a. Arbejde med infofolder  
Arbejde med infofolder: Folderen gives til grafikeren, som kommer med 
et udkast. 
 
b. Orientering om pædagogisk platform 
Orientering om pædagogisk platform: Personalet har startet arbejdet 
med Isenvad Skoles pædagogiske platform med udgangspunkt i en 
model fra DCUM. Vi fortsætter arbejdet 
 
c. Arbejde med dobbelt-KRAM 
Arbejde med dobbelt-KRAM: Vi gennemgik arbejdspapiret og retter de 
sidste ting til og kommer derefter på hjemmesiden 

 
 

6. 20.00 
– 

21.25 

Nordre 
 

a. Evaluering af skolefest 
Det var en rigtig god skolefest – og der var mange, mange mennesker. 
Kan der stilles færre borde op i festsalen og midtfløjen, da mange 
alligevel stod tomme. Der kan med fordel være salgsboder i festsalen. 
Lyden til optræden i vestfløjen var ikke godt nok. Det var ærgerligt, for 
eleverne var gode. 
Elevrådet var bare supergode – før, under og efter skolefesten. 
Der var heldigvis ikke ret mange biler i skolegården. Dejligt. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



   
 
 

 

  

Det fungerede fint med elevrådets aktiviteter i gymnastiksalen, de var 
godt besøgt. Der skal bestilles en stor hoppeborg til næste år. Der kan 
med fordel laves en forhindringsbane, som kan bruges til de børn, der 
venter på tur i hoppeborgen. 
 
Skal der laves en bordopstilling i festsalen, hvor man kan stå op? 
Spændende med alle de ting, man kunne se rundt omkring på skolen 
Kan sluch ice maskinerne stå i skoleboden? 
 
b. Planlægning af næste skoleår 
(status på fagfordeling/normering)  
Der bliver en til to ledige fuldtidsstillinger til kommende skoleår. 
Stillingerne slås op snarest. 

 
c. Orientering om inklusionsarbejdet 
(herunder baser, specialklasser, støttetimer) 
Orientering om egne baser, de kommunale specialklasser og hold-
/støttetimer ude i klasser. 
 
d. PC-princip 
- Videre drøftelse ud fra feedback fra fløjene 
Gennemgang af dataindsamling vedr. elevers brug af PC i pauserne set 
i lyset af, at eleverne nu må få deres mobiltelefon. Generelt oplever 
lærerne, at elevernes brug af pc i pauserne er et mindre problem. 
 
Der bliver ikke ændret på PC-princippet i denne omgang. 
 
Da der er brug for at afprøve ordningen i længere tid, hvor eleverne må 
bruge deres mobiltelefoner i de store pauser, venter vi med at evaluere 
forsøgsordningen til juni-mødet. Det er vigtigt, at vestfløjslærerne 
kommer med deres input til en evaluering. 
 
e. Status på sundhedspolitik 
Gennemgået og rettet til – og godkendt. 
Tjekke op på, at der står de rette betegnelser. Hvor skal der stå ”børn” 
eller ”elev”? 
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7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager 
Orientering 

 
 

8.  Opslag på AULA fra SB 
Fælles: 
Fagfordelingen er godt i gang på begge skoler. 
Valg til SB fra aug. 2022 er gået til Allan Lauritsen, Elsebeth Rosenkilde 
og Ole Christiansen. Marie-Louise Daugaard er suppleant 
 
Nordre: 
Asfaltarbejdet i skolegården og ved P-pladsen på Nordre går i gang i 
uge 26. 
Det var et brag af en skolefest på Nordre Skole. Vi glæder os allerede til 
næste år. 

 



   
 
 

 

  

Eksamen er i gang på 9. kl. 
Forsøgsordningen i vest, hvor eleverne har deres mobiltelefoner i de to 
store pauser, evalueres til juni. 
 
Isenvad: 
Der kommer gang i både pensionistbesøgsvennerne og 
musikpædagogen fra Musikskolen. 
 
Infofolderen er sendt videre til grafiker 

9. 21.25 - 
21.30 

Evt. 
Orientering om muligheden for, at skolerne kan benytte frihedsgraderne, 
som ministeriet har vedtaget for 2022. 

 

 
Punkter til kommende møder:  
Evaluering af Vest-elevernes brug af mobiletelefoner i de to store pauser 


